
	  
	  
	  
Riksföreningen	  psykoterapicentrum	  i	  Skåne	  
	  
Protokoll	  från	  styrelsemöte	  i	  Malmö,	  PsykologCentrum,	  S	  Förstadsgatan	  13	  
2012-‐04-‐26	  
	  
Närvarande:	  Christina	  Fredlund,	  Ernst	  Dahlquist,	  Susie	  Rasmussen,	  Anna	  Daun,	  Annika	  
Trunnerup,	  Claes	  Parck,	  Ann	  Stevens,	  Zackarias	  Jerneck,	  Sanna	  Freiholtz	  
	  
§1.	  Mötet	  öppnas	  
Ordförande	  förklarar	  mötet	  öppnat.	  
	  
§2.	  Val	  av	  justerare	  
Zackarias	  Jerneck	  och	  Claes	  Parck	  vals	  till	  dagens	  sekreterare.	  
	  
§3.	  Val	  av	  mötets	  sekreterare	  
Sanna	  Freiholtz	  vals	  till	  mötets	  sekreterare..	  Frågan	  om	  styrelsesekreterare	  bordläggs	  
till	  nästa	  sammankomst.	  
	  
§4.	  Godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
Ernst	  Dahlquist	  läser	  upp	  föregående	  protokoll	  som	  godkänns.	  Ann	  Stevens	  lyfter	  ett	  
förslag	  om	  gemensam	  diskussion	  om	  vårdavtal.	  Finns	  det	  ett	  intresse	  och	  behov	  från	  
medlemmarna	  att	  prata	  kring	  detta	  även	  om	  RPC	  inte	  kan	  driva	  frågan	  politiskt?	  
	  
§5.	  Godkännande	  och	  fastställande	  av	  dagordning	  
Dagordningen	  godkänns	  och	  fastställs.	  
	  
§6.	  Arbetsgrupper	  
	  
Ernst	  Dahlquist	  	  och	  Christina	  Fredlund	  betonar	  att	  det	  viktiga	  arbetet	  i	  RPC	  utförs	  i	  
arbetsgrupperna	  och	  att	  detta	  arbete	  behöver	  vara	  roligt	  och	  intressant.	  Medlemmar	  
som	  inte	  ingår	  i	  styrelsen	  är	  hjärtligt	  välkomna	  att	  engagera	  sig	  i	  arbetsgrupperna.	  
	  
Informationsgruppen:	  Denna	  grupp	  bestod	  tidigare	  av	  Eva	  Malmberg	  och	  Zackarias	  
Jerneck.	  Styrelsen	  hade	  en	  intressant	  diskussion	  kring	  informationsgruppens	  
möjligheter.	  Vad	  är	  RPC´s	  uppdrag?	  Ska	  informationsgruppen	  bli	  bredare	  avseende	  detta	  
och	  även	  informera	  allmänheten	  	  kring	  den	  psykodynamiska	  terapin.	  Diskussion	  kring	  
hur	  vi	  bäst	  värnar	  det	  ”professionella	  rummet”	  som	  RPC	  också	  ska	  vara	  samtidigt	  som	  
man	  ska	  verka	  för	  en	  större	  kunskap	  kring	  psykodynamisk	  psykoterapi	  hos	  såväl	  
professionella	  inom	  vård	  som	  allmänheten.	  Vi	  ser	  ett	  sunt	  växande	  intresse,	  så	  som	  t	  ex	  
”psykodynamiskt.nu”,	  föreläsningar	  om	  psykoanalytiska	  begrepp,	  teater	  om	  terapi	  etc.	  
Vilken	  roll	  vill	  och	  kan	  RPC	  spela	  i	  denna	  utveckling?	  
	  
Fortbildningsgruppen:	  Paul	  Benérs	  föredrag	  om	  gruppterapi	  har	  ställts	  in.	  MBT-‐teamet	  
kommer	  i	  höst	  att	  ha	  en	  föreläsning	  i	  RPC´s	  regi.	  Gruppteoretiska	  skolan	  i	  Köpenhamn	  
har	  erbjudit	  en	  föreläsning	  till	  fördelaktigt	  pris	  där	  de	  även	  kommer	  att	  informera	  om	  	  
	  



	  
	  
sina	  utbildningar.	  Vi	  ställer	  oss	  frågan	  om	  det	  hade	  funnits	  intresse	  för	  den	  typen	  av	  
föreläsning?	  
Annika	  Trunnerup	  anmäler	  sitt	  intresse	  för	  att	  ingå	  i	  fortbildningsgruppen.	  
Vidare	  diskuterades	  en	  träff	  med	  mingel	  och	  nätverksskapande	  med	  Cafe	  Freud	  som	  
förebild.	  Hade	  en	  sådan	  kunnat	  intressera	  medlemmar	  och	  kretsen	  kring	  RPC?	  
Alternativet	  att	  i	  brevform	  fråga	  medlemmar	  om	  vilka	  aktiviteter	  de	  önskar	  aktualiseras.	  
Zackarias	  Jerneck	  att	  det	  blev	  många	  goda	  samtal	  då	  han	  ringde	  runt	  till	  studerande	  
medlemmar.	  
	  
Samverkansorganet:	  Ann	  Stevens	  berättade	  att	  det	  finns	  en	  önskan	  från	  
samverkansorganet	  om	  att	  utöka	  diskussionen	  kring	  t	  ex	  etik,	  vilket	  hon	  ser	  som	  
positivt.	  Ann	  Stevens	  och	  Carina	  Wallman	  fortsätter	  arbetet	  i	  samverkansgruppen.	  
	  
Steg	  1-‐sektionen:	  Styrelsen	  anser	  att	  det	  är	  viktigt	  att	  även	  steg1-‐medlemmarna	  
upplever	  att	  de	  hör	  hemma	  i	  RPC.	  Vikten	  av	  att	  informera	  och	  berätta	  om	  RPC	  för	  
studerande	  påtalas.	  
	  
Diskussionen	  utmynnade	  i	  att	  styrelsemedlemmarna	  får	  sommaren	  på	  sig	  att	  anmäla	  sitt	  
intresse	  för	  att	  delta	  i	  de	  olika	  arbetsgrupperna.	  
	  
§7.	  Riks	  rapporterar	  
Zackarias	  och	  Ernst	  rapporterade	  från	  årsmötet.	  Medlemsantalet	  	  är	  f	  n	  så	  lågt	  att	  RPC´s	  
legitimitet	  som	  politisk	  remissinstans	  ifrågasätts.	  Över	  landet	  ser	  det	  mycket	  olika	  ut	  när	  
det	  gäller	  aktivitet	  och	  medlemsantal.	  Zackarias	  och	  Ernst	  betonade	  att	  det	  nu	  är	  viktigt	  
att	  bevaka	  vad	  som	  händer	  med	  alla	  visioner	  och	  idéer.	  
	  
§8.	  Övriga	  frågor	  
Medlemsavgiften	  till	  RPC	  är	  relativt	  hög.	  Diskussion	  kring	  om	  denna	  måste	  sänkas	  eller	  
om	  man	  måste	  göra	  medlemskapet	  mer	  attraktivt,	  att	  medlemmarna	  får	  ”mer	  för	  
pengarna”?	  Sanna	  Freiholtz	  ges	  i	  uppdrag	  att	  ta	  fram	  idé	  om	  hur	  vi	  tar	  reda	  på	  vad	  våra	  
potentiella	  medlemmar	  efterfrågar	  för	  att	  det	  ska	  kännas	  befogat	  för	  fler	  att	  vara	  med	  
och	  betala	  avgiften.	  
	  
Vi	  kommer	  inte	  att	  annonsera	  i	  Sydsvenskan	  denna	  gång.	  Alternativ	  till	  denna	  annons	  
kommer	  att	  diskuteras	  vid	  nästa	  styrelsemöte.	  
	  
Styrelsen	  kommer	  att	  ha	  en	  ”KICK	  OFF”,	  en	  halvdag	  tillsammans	  den	  25	  augusti.	  
	  
Styrelsens	  arbete	  och	  organisation	  förtydligades	  för	  nya	  medlemmar.	  
	  
Nästa	  datum	  för	  möte	  bestämdes	  till	  onsdagen	  den	  30	  maj	  kl	  18.00,	  då	  ska	  höstens	  tider	  
bestämmas	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
§9.	  Mötet	  avslutas	  
Christina	  avslutar	  mötet	  
	  
Sanna	  Freiholtz	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Christina	  Fredlund	  
Sekreterare	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ordförande	  
	  
	  
Zackarias	  Jerneck	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Claes	  Parck	  
Justerare	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Justerare	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  


